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§ 7  

Förslag till cenraliserad avgiftshantering för 
kommunalt och enskilt drivna förskolor, fritidshem 
och fritidsklubbar 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet överlämnas till kommunstyrelsen som 

svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 

I stadens budget för 2013 har KS fått i uppdrag att, i samråd 

med utbildningsnämnden (UtbN), utreda hur en centraliserad 

avgiftshantering för förskola och fritidshem skulle kunna 

organiseras.  

 

I Stockholms stad ligger ansvaret på stadsdelsnämnder för att 

ta in föräldraavgifterna för den av stadsdelsförvaltningens 

drivna förskoleverksamhet respektive UtbN:s skolor för den 

kommunalt drivna fritidshemsverksamheten. Totalt rör det sig 

om cirka 87 500 barn som omfattas av avgiftssystemet. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 oktober 2013. 

Dnr 2013-473-1.5.1.  

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) yrkade att nämnden 

antar förvaltningens förslag till beslut. 

Ledamoten Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) yrkade bifall till 

socialdemokraternas förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann 

att nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 
Reservation 

Ledamoten Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) reserverade sig 

mot beslutet till förmån för eget förslag enligt följande. 

 

Nämnden avslår förslaget om centralisering av 

avgiftshanteringen samt anför därutöver 

följande. 
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Vi kan inte se några fördelar i att ytterligare avlöva 

stadsdelsnämndernas uppgifter. Vi anser att det är viktigt för 

invånarna att stadsdelsnämnderna är kontaktpunkt i alla 

kommunala frågor inom vårt område, det gäller även 

förskolan och skolan. Det går uppenbarligen inte heller att ta 

in avgifter den föreslagna vägen för de privata förskolorna. 

Förvaltningen är i sitt tjänsteutlåtande inte heller helt positiv 

till förslaget om en centralisering av avgifterna. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Jaime Barrios m.fl. (V) anmälde ett särskilt 

uttalande. 

 

Vi kan se fördelar med en centraliserad avgiftshantering för 

kommunal och enskilt drivna förskolor, fritidshem och 

fritidsklubbar, framförallt för att förebygga fusk exempelvis 

med för höga avgifter eller att barn skrivs in för att kunna 

rekvirera förskole peng fast de ännu inte går i verksamheten. 

Det borde också bli enklare och mer säkert för vårdnas-

havaren om alla avgifter hanteras av samma instans. 

 

 

 

 


